
SALANGEN ELDRERÅD UTTALER:

PRIORITER ARBEIDET MED OMSORGSBOLIGER I SALANGEN

Valgperioden går mot slutten. Nytt kommunestyre tar over snart. Salangen kommune skal velge 
ny ordfører og tilsette ny administrativ leder. 

Denne uttalelsen adresseres både til det sittende og til det nye kommunestyret.

Eldrerådet har gjennom hele denne valgperioden etterlyst oppstart og framdrift i arbeidet 
utvidelse av SABE og bygging av nye omsorgsboliger.

Kommunestyret vedtok i fjor å kjøpe det gamle Prix -bygget med tanke på å bygge nye 
omsorgsboliger/utleieboliger på tomta. Det er også gjort vedtak om at tomta til nedlagte 
Strandbu barnehage "skal utvikles med tanke på omsorgsboliger". 

I desember 2022 ble det holdt et oppstartsmøte med politisk og administrativ ledelse, 
etatsledere, og noen ledere av foreninger og utvalg til stede. Et utkast til prosjekt ble lagt fram, 
der tidsvinduet for ferdigstillelse er satt til 2026.

I "Målsettinger for budsjett og økonomiplanperioden 2023 -2026" vedtatt i Ksak 85/22 er ett mål 
å "utvikle konsept og gjennomføre forprosjekt nye omsorgsboliger". Planen har ikke noe om 
ombygging/utvidelse av SABE.
Mye skal på plass. Dimensjonering, utforming, budsjettering, anbud, bygging.

Eldrerådet ser at flere nabokommuner er kommet lengere enn oss på dette området.
Vi mener å ha belegg for å hevde at omsorgsboliger ikke har vært høgt nok prioritert av det 
sittende kommunestyret, og vi stiller spørsmål ved om den skisserte tidsplanen for ferdigstillelse 
av omsorgsboliger vil holde. 
Eldrerådet ber det sittende, og det nye, kommunestyret gi denne saken høgst prioritet ved 
snarlig å opprette brukerutvalg, og få fortgang i saken.


